
 

Verslag virtuele vergadering 26 oktober 2020 

Aanwezig: Rudy Blauwbloeme, Annelies Van Doren, Katja Verschooten, Leen Maes, Serge 

Uytgeerts (verslag). 

Verontschuldigd: Emily De Vos, Kathleen Boogmans, Christiane Joos, Marleen D’Joos, 

Katleen De Jonghe, Roosje Sourdeau. 

1. Goedkeuring vorig verslag 

Verslag goedgekeurd. Bijkomende vraag rond de lancering van de 

toegankelijkheidspagina; dit werd uitgesteld door MarCom. Een nieuwe datum is nog 

niet meegedeeld. 

2. Pop-up activiteit op zaterdag 5 december om 15u ter gelegenheid van 

internationale dag voor mensen met een beperking (3 december) 

Tijdens de brainstorm van 14 oktober j.l. is vooral duidelijk geworden dat de toen 

geldende maatregelen rond Covid-19, een enorme beperking waren op wat kan/mag 

georganiseerd worden. Een pop-up activiteit op de Grote Markt leek in eerste instantie 

een doenbaar iets, maar ook dit werd nu in het kader van de huidige situatie (26/10) en 

de steeds verstrengende maatregelen, niet haalbaar geacht. Dit jaar zal er vanuit de 

SARPH dus geen activiteit georganiseerd worden i.f.v. 3 december.  

3. Corona en mensen met een beperking 

Een oproep om blijven te zorgen voor deze mensen. Mensen die residentieel in 

leefgroepen verblijven hebben het dubbel zo hard, aangezien ze niet buiten  mogen. Ook 

het systeem van de persoonlijke ‘bubbels’ heeft hier een belemmerend en verzwarend 

effect op. 

4. Jaarprogramma 2021: vooruitblik op wat we gaan doen 

In deze onzeker tijden hopen we dat in 2021, tegen het najaar, we terug op een normale 

manier kunnen werken en zaken organiseren. Met de afgelasting van activiteiten rond 3 

december, krijgen we echter nu meer ruimte om een aantal zaken aan te pakken of te 

bekijken hoe het beter kan. Er wordt dus niet stilgezeten. 

4.1 Projectsubsidies 

Er zal een werkgroep opgericht worden om de procedure en het reglement onder de 

loep te nemen. Vooral naar de procedure toe zijn er een aantal zaken doorheen de jaren 

verwaterd, maar daarom niet minder belangrijk. Een significante pijler hierin is de 



(financiële) verantwoording. Vanaf 2021 is het de bedoeling dat hier strikter op toe zal 

gekeken worden. Toegekende subsidies dienen tevens, eens per jaar, verantwoord te 

worden binnen het College van burgemeester en schepenen.  

De werkgroep komt samen op 7 december 14 - 16u, al dan niet virtueel. Iedereen die 

hier zijn/haar steentje wil bijdragen kan dit te kennen geven bij Serge.  

De bedoeling is om dit af te ronden in het voorjaar 2021. D.w.z. goedgekeurd door het 

college en de gemeenteraad. (feb-maart) 

4.2 Engagement binnen de SARPH 

Tijdens deze vergadering is eens te meer duidelijk geworden dat de opkomst en het 

engagement m.b.t. de werking van de SARPH zeer laag is. Ook de werkgroep van 14/10 

heeft dit duidelijk aangetoond. Respectievelijk waren er op de werkgroep 5 mensen 

aanwezig, op de vergadering van 26/10 eveneens 5 deelnemers. Hierbij zou Serge niet 

mogen meegerekend worden. Vanuit de visie dat de SARPH voor en door is, is dit geen 

goede situatie. 

Uiteraard is er de uitzonderlijke situatie van Covid-19 waarin iedereen zich vandaag een 

weg moet banen. Dat dit binnen de verschillende werkingen moeilijkheden van 

organisatorische aard met zich meebrengt is te begrijpen. Toch willen we hier een 

duidelijke oproep doen om: 

- De deelname aan de verschillende vergaderingen niet te laten verwateren.  Data 

worden lang op voorhand meegegeven. 

- Te reageren en mee te geven of er deel zal genomen worden of niet.  

 

4.3 Najaar 2021 

Als adviesraad mikken we op de periode september – december om een breed scala aan 

diverse activiteiten te organiseren. We willen in die periode een doorstart maken en als 

SARPH ook, letterlijk en figuurlijk, terug naar buiten komen. Een aantal ideeën zijn al 

geopperd, maar ook hier is de input van de verschillende leden van de raad belangrijk. 

We opteren om ook een symbolische actie op poten te zetten. (vergelijkbaar met de 

witte lakens die uitgehangen werden tegen armoede) 

 

5. Varia 

In het Vrijbroekpark wil men meer inzetten op toegankelijkheid. Een project dat men wil 

realiseren is het voorzien van een verzorgingstafel voor volwassenen. Annelies is hier op 

zoek binnen de SARPH of hier mensen of organisaties zijn die hier ervaring mee hebben 

of die Annelies in de juiste richting kan sturen qua leveranciers e.d.  

 Annelies.VANDOREN@provincieantwerpen.be 

Oikonde is op zoek naar nieuwe bewoners voor hun afdeling in Vilvoorde. Meer info kun 

je terugvinden in de folder. (bijlage) 

mailto:Annelies.VANDOREN@provincieantwerpen.be


 

Volgende SARPH-vergadering gaat door op maandag 18 januari 2021 – 14u-16u 

 


